
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA XXIV SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE 

Z DNIA 23 GRUDNIA 2008 r. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

a) Otwarcie obrad 

XXIV Posiedzenie Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i prowadził 
Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Grochecki. 

b) Stwierdzenie quorum 

Zgodnie z listą obecności ( zał.1), na posiedzenie sesji przybyło 11 radnych, 
związku z tym Rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

W obradach Rady uczestniczyli: Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Warpno Pan 
Władysław Kiraga, Zastępca Burmistrza Pan Mirosław Tokarski, Skarbnik 
Gminy Pani Stanisława Grodkowska, oraz Dyrektor Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Pan Wojciech Buczek ( zał. 2), a także Sołtys wsi Brzózki Pani 
Halina Lewandowska, Sołtys wsi Warnołęka Pani Katarzyna Jaguszewska          
( zał. 3), oraz goście wśród których był Starosta Policki Pan Leszek Guźdźoł      
( zał. 4). 

c) Zatwierdzenie porządku obrad 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie zatwierdziła proponowany porządek obrad ( 
zał.5) 

d) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

Ad. 2 Interpelacje radnych 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza o swojej działalności 

 

 



 

Zarządzenia Burmistrza Gminy Nowe Warpno za okres 

od 25.11.2008 do dnia 23.12.2008 ( zał. 6) 

 

1. Zmiany zarządzenia nr 080/2008 z dnia 07 sierpnia 2008 r. w sprawie 
wydania skierowania do umowy najmu lokalu mieszkalnego, 

2. Zamiany zarządzenia nr 106/2008 z dnia 13 października 2008 r. w 
sprawie wydania skierowania do umowy najmu lokalu mieszkalnego, 

3. Zmiany zarządzenia nr 107/2008 z dnia 13 października 2008 r. w 
sprawie wydania skierowania do umowy najmu lokalu mieszkalnego, 

4. Ustalenia limitów na rozmowy za służbowych telefonów komórkowych w 
okresach rozliczeniowych, 

5. Wyznaczenia wolnych dnia od pracy w 2009 roku, 
6. Zmian w budżecie gminy Nowe Warpno na rok 2008, 
7. Ogłoszenia pisemnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż na 

własność gruntów położonych w Nowym Warpnie / port/, 
8. Ogłoszenie przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż na własność 

nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym i budynkami 
gospodarczymi w Nowym Warpnie / były komisariat policji/, 

9. Powołania komisji do przejęcia nieruchomości Skarbu Państwa położonej 
w Nowym Warpnie przy ul. Szczecińskiej, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym nr 687/1 o pow. 1,1176 ha. 

10. Powołania komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego na budowę 
boiska wielofunkcyjnego ,, Orlik 2012’’ w Nowym Warpnie – 
Podgrodzie, 

11. Projektów uchwał skierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie. 

Pan Burmistrz poinformował, że Gmina Nowe Warpno przejęła umową 
użyczenia od Starostwa Polickiego pałac w Karsznie ( po byłej strażnicy). Na 
drugi dzień podpisano umowę użyczenia z Książnicą Pomorską. W negocjacjach 
gmina zagwarantowała sobie pewne prawa na czas kiedy Książnica będzie 
zarządzała tym budynkiem. 

Radny Getka – spytał Pana Burmistrza o sprzedaż działek o okolicach portu, i 
dlaczego sprzedaje się te działki? 



Burmistrz – stwierdził że w wykazie są działki, jeżeli Pan Radny sobie życzy to 
zostanie przyniesiona mapa. 

Pan Getka – zapytał się Pana Burmistrza co znaczy ,,w okolicy portu’’? 

Pan Getka stwierdził, że z wykazu który jest zamieszczony w Internecie wynika 
że tzw. okolice portu to nie są okolice, tylko działki w obrębie portu 
zatwierdzone przez Radę Ministrów, zdaniem Pana Radnego to nie są żadne 
okolice  tylko sprzedaje się port Nowego Warpna. Zgodnie z uchwałą Rady, 
którą sam Pan Burmistrz wnioskował, nie przewiduje się sprzedaży działki, te 
uchwały nie są uchylone, port nie miał być sprzedany, tylko miała być powołana 
forma organizacyjna jako spółka i tej uchwały Rada jeszcze nie uchyliła. 

Burmistrz – stwierdził iż nie wie o jakiej uchwale mówi Pan Radny Getka. 

Pan Radny Getka – wyjaśnił że chodzi o uchwałę w której Pan Burmistrz zgłosił 
likwidację zarządu portu w Nowym Warpnie. Port  w strategii rozwoju gminy i 
w programach wyborczych był jako jednostka mająca wiodące znaczenie w 
rozwoju gminy. Przy sprzedaży portu gmina pozbędzie się wszelkich 
argumentów ekonomicznych i gospodarczych dla swojego rozwoju. 

Pan Burmistrz – czym innym jest port, a czym innym jest teren w granicach 
których znajdują się działki które sprzedajemy. W granicach portu również 
znajduje się ogródek który zajmuje Pan Szafran, oraz inne działki na których 
sprzedaż muszę uzyskać zgodę odpowiedniego ministra, o taką zgodę 
wystąpiliśmy. Minister udzielił odpowiedzi, że najpierw musi się odbyć 
przetarg, wyłoniony być podmiot który będzie zdecydowany kupić teren, musi 
zadeklarować przeznaczenie terenu, wtedy minister wypowie się czy pozwoli 
sprzedać czy też nie. Umowa sprzedaży zostanie podpisana po uzyskaniu opinii 
ministra. 

Radny Getka – zadał pytanie kto wyceniał działkę, i dlaczego wycena jest na 
tak niską kwotę? 

Burmistrz – ma Pan prawo zakwestionować ta wycenę. 

Radny Getka – dlaczego dopuszczono do rozbiórki budynków znajdujących się 
w porcie gdzie dokonywana była odprawa? 

Burmistrz – ani nowy pirs, ani miejsce na którym odbywały się odprawy nie 
należą do gminy, a nawet miejsce odpraw nie należy do Urzędu Morskiego. 



Pan Burmistrz spotkał się z dyrektorem Urzędu Morskiego w celu przejęcia 
miejsca po odprawach granicznych. Zadeklarował że w terminie 2 tygodni 
znajdzie osobę która będzie wstanie zagospodarować to miejsce. Po 2 
tygodniach zadzwonił Pan Dyrektor i przeprosił, to miejsce nie jest Urzedu 
Morskiego, osobą odpowiedzialną okazał się Dyrektor Przejść Granicznych, 
który poinformował Pana Burmistrza że nie może podpisać umowy, ponieważ 
jest powołany tylko do uporządkowania miejsc po przejściach granicznych i 
wtedy kończy się jego działalność. W Nowym Warpnie budynki po odprawach 
muszą być rozebrane i zgodnie ze statutem przejść promowo – samochodowych 
w to miejsce należy wybudować dwa ciągi komunikacyjne dla samochodów. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy 
Nowe Warpno na rok 2008. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki       
( zał. 7). 

b) Stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej przedstawiła Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 8). 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) Dyskusja 

d) Głosowanie 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/136/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie zmiany budżetu i w budżecie gminy 
Nowe Warpno na 2008 rok. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe 
Warpno na 2009 rok. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki ( zał.9) 



Uchwałę Nr CLIII/486/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2008 roku w sprawie 
wydania opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu publicznego 
dołączonej do projektu uchwały budżetowej Gminy Nowe Warpno na 2009 
rok odczytał Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki ( zał. 10). 

Uchwałę Nr CLVII/503/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 15 grudnia 2008 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Nowe 
Warpno na 2009 rok odczytał Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki           
( zał. 11). 

Uchwałę Nr CLIII/485/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2008 roku w sprawie 
wydania opinii o możliwości sfinansowania wydatków i rozchodów 
nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach, w tym deficytu 
budżetowego, wykazanych w projekcie uchwały budżetowej Gminy Nowe 
Warpno na 2009 rok odczytał Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki           
( zał. 12). 

b) Stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 13) 

za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

c) Dyskusja 

d) Głosowanie 

za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/137/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe 
Warpno na rok 2009. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki ( zał.14) 



b) Stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 15) 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się 0 

c) Dyskusja 

d) Głosowanie 

Za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/138/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Nowe 
Warpno. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki       
( zał. 16), 

b) Stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 17) 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) Dyskusja 

d) Głosowanie 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/139/2009 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Nowe 
Warpno. 

Pan Burmistrz Władysław Kiraga podziękował odchodzącej Pani Skarbnik 
Stanisławie Grodkowskiej za pracę i trud jaki był jej udziałem jako Skarbnika 
Gminy Nowe Warpno, życzył zdrowia i zadowolenia z zasłużonej emerytury. 



W imieniu Radnych i swoim własnym życzenia złożył Pan Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Nowe 
Warpno. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki      
( zał. 18), 

b) Stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 19). 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) Dyskusja 

d) Głosowanie  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/140/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie powołania Skarbnika Gminy Nowe 
Warpno. 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 
XXIII/130/2008 w sprawie określenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Nowe Warpno. 

a) Przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki      
( zał. 20), 

Pismo Prezesa Ogniska ZNP Pani Ireny Masłowskiej w sprawie zmian w 
Regulaminie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Nowe Warpno na rok 2009 opiniującą pozytywnie 
w/w regulamin odczytał Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochocki             
( zał. 21). 



b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał.22) 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/141/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 
XXIII/130/2008 w sprawie określenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Nowe Warpno. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochocki        
( zał. 23). 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 24) 

za – 8, przeciw – 2, wstrzymało się – 1 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 8, przeciw – 2, wstrzymało się – 1 

Rada Miejsko w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/142/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat. 



Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochocki      
( zał. 25) 

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 26) 

za – 8, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 

c) dyskusja 

d) głosowanie  

za – 8, przeciw – 2, wstrzymało się – 1 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/143/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym Warpnie do podejmowania działań wobec 
dłużników alimentacyjnych. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Gorchecki      
( zał. 27)  

b) stanowisko stałych komisji Rady Miejskiej 

Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odczytała Pani Radna Jolanta Gotfryd ( zał. 28) 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

c) dyskusja 

d) głosowanie 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 



Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/144/2008 z 
dnia 23 grudnia 2008 roku w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym Warpnie do podejmowania działań wobec 
dłużników alimentacyjnych. 

Ad. 13 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad. 14 Zapytania i wolne wnioski 

Pan Starosta Policki Leszek Guździoł złożył wszystkim obecnym na 
posiedzeniu sesji życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Na zakończenia Pan Burmistrz Władysław Kiraga zaprosił wszystkich na 
wigilijny poczęstunek, podano tradycyjny barszcz wigilijny i pierogi. 

Wszyscy życzyli sobie spokojnych Świąt Bożego Narodzenia i Szczęśliwego 
Nowego Roku 2009. 

Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Gorchecki zamknął XXIV posiedzenie 
Rady Miejskiej w Nowym Warpnie. 

 

 

 

PROTOKOLANT:                                    ZATWIERDZIŁ: 

 

 

 

 

 


